

意外财火贪禄

UNEXPECTED MONEY FORMATION

To experience happy and unexpected great returns, investors must have this formation in their Investing Destiny yearly chart " unexpected money + money element ". How much is consider good unexpected money? In theory, you only compare to yourself, and not to other investors. Example, on and off you can make \$10,000 return a year, then this " unexpected money + money element " formation won't be another \$10,000 return, the amount will be one which you never expect it, it may be \$30,000 or even \$50,000.

But to another investor who put in a larger capital and used to have \$50,000 return a year, then this formation can suddenly give him a six figures return.

Next month, Chinese 9th month, is a month with this energy, some investors may experience unexpected happy return rate of 50-100%. If you didn't see it in your 2021 Investing Destiny chart, good to be realistic and work within your own energy.



意外财火贪禄

UNEXPECTED MONEY FORMATION

聊聊火贪禄。投资者想要有出乎意料的投资回报率，就得找这投资格局“火贪禄”。哪多少才算是意料之外的投资财？理论上，你只跟自己比较，例如，一年有\$10,000 投资回报是你的常态，哪火贪禄不会是\$10,000 或\$15,000，它可以出乎你预料之外的给你\$30,000 到甚至\$50,000 的回报。而对一位时不时有\$50,000 回报的投资者，哪火贪禄可以突然带来六位数的回报。下个月，农历九月，是个贪狼禄的月份，相信有些投资者会有开心的火贪禄经验，可能可以突然看到有50-100%的投资回报率。



ALWAYS REMEMBER THIS

Investing Destiny 50%
Knowledge & Experiences 30%
Character 20%

I am sharing Investing Destiny concepts and knowledge based on Zi Wei Dou Shu theories. This is not about predicting the market. You are advised not to take action based on the above, and understand that every investors have your own unique Investing Destiny timing and energy. Always understand and figure out what works & do it within your limit. ~ yipei

support@investingdestiny.com
www.investingdestiny.com

